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To s12s EEE @ mins. n1);IEE)IEEE @ ins.
)From: 5.1 5.1.2e

Sent: Fri 11/20/2020 9:13:42 AM

Subject: RE: App

Received: Fri 11/20/2020 9:13:42 AM

Lijkt me goed voorstel

@ minvws.nl

van:[EET<BEEEDM© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 20 november 2020 09:51

ar:INCE)SEE vs; EERE) EEE ovis.
Onderwerp: RE: App

Bij mijn weten wasBEY ook betrokken indertijd bij de Coronamelder.

De werkwijze van toen zou nu alsnog ook gevolgd kunnen worden voor de Coronatest app en het digitale coronatestpaspoort, door

meer partijen te vragen vanuit de gewenste functionaliteiten proposities voor te leggen ( en te laten uitwerken tot prototypes).
Is typisch iets voor | EEE en de stuurgroep DOTT om snel over te beslissen/adviseren.

Zal ik dat aan hem vragen, waarhij we wel respectvol moeten blijven omgaan met EEE

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 09:27

Aan: CE) -BEEECN © minvws.n>;NCEE)EXEo minvws.ni>
Onderwerp: RE: App

Minister wil liefst de CoronaMelder mensen weer inschakelen om te bouwen, zij hebben ook alle privacy-achtige ellenede toen al

meegemaakt.
SG en willen dit ook graag, hoor ik net

LEE minister zei net ook nog dat IEE ii die meeting moet zijn over die burgerapp. De link is namelijk: Post

en andere logistieke bedrijven moeten ook betrokken zijn bij thuistesten.

Van: SE EEE© minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 20 november 2020 08:02

Aan:IEE) MEE oninvws.nl>; JERIe minvws n>
Onderwerp: RE: App

Het bevestigt wel mijn ongemak dat we er niet goed aan doen om ons aan de voorkant uit te leveren aan 1 idee van 1-2

personen.

Volgens mij moeten we ons toch nog even bezinnen op wat een goed proces is om te komen tot een goede publieke app

met duidelijke specificaties en functionaliteiten.
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975855

van: [IERETN)BERET@ minvws.ol>
Datum: vrijdag 20 nov. 2020 7:36 AM

Aan:EETEEE @minvws.ol-. IEEEEDNN)BEEEDNN@ winvws.ol>
Onderwerp: App

Ha

Ik zit totaal met goed in de Ict, maar een kennis van mij werkt bij Justis van het mimsterie van jenv. Zij schrijft mij Hoi

ik werk sinds 2.5 jaar bij JenV, bij Justis. Daar ben ik verantwoordelijk voor innovatie. Vanuit één van de

innovatieprojecten waar we nu mee bezig zijn. ontwikkelen we een app voor een digitaal identificatiemiddel. Dit doen we

met twee leveranciers (een samenwerkingsverband) waar we zeer tevreden over zijn, de uitkomsten zijn tot nu toe naar

volle tevredenheid.

Deze leverancier, Sphereon ism Novatore, zou deze technologie/ een dergelijke app ook kunnen inzetten bij bijv
evenementen, om te checken of iemand ‘Corona proof” is. Zij zouden dit (op korte termijn) kunnen demonstreren.

Zou het eventueel interssant kunnen zijn voor VWS om in contact te komen met deze leveranciers?

Groetjes NEN
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


